

Информация

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ ЖУРНАЛА «СИСТЕМНАЯ ПСИХОЛОГИЯ И СОЦИОЛОГИЯ», 2019, № 3 (31)

«SYSTEMS PSYCHOLOGY AND SOCIOLOGY» AUTHORS, 2019, № 3 (31)



РОМАНОВА Евгения Сергеевна — доктор психологических наук, профессор. Исполняющий обязанности директора Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, заведующая кафедрой общей и практической психологии ИПССО МГПУ. Заслуженный учитель Российской Федерации, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации. Лауреат премии Президента Российской Федерации 1998 в области образования, лауреат премии Правительства Российской Федерации 2009 в области образования. Почетный профессор МГПУ, член президиума УМО университетов Российской Федерации. Заслуженный работник высшей школы Российской Федерации, Москва (Россия).

ROMANOVA Evgeniya Sergeevna — Doctor of Psychological Sciences, full professor. Acting director of the Institute of Psychology, Sociology and Social relations of the MCU. Head of the Department of General and practical Psychology at IPSSR of the MCU. Honorary Teacher of the Russian Federation, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation. Laureate of the President of the Russian Federation Education Award in 1998. Laureate of the Russian Federation Government Education Award in 2009. Honorary Professor of the Moscow City University, member of the Presidium of Educational and Methodological Consolidation of the Universities of the Russian Federation. Honorary Worker of Higher School of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RomanovaES@mgpu.ru



КАРПОВ Анатолий Викторович — доктор психологических наук, профессор, член-корреспондент РАО, декан факультета психологии ЯрГУ им. П. Г. Демидова, Ярославль (Россия).

KARPOV Anatoliy Viktorovich — Doctor of Psychological Sciences, professor, Dean of the Faculty of Psychology, Head of the Department of Work and Organizational Psychology of the Demidov YarSU, Yaroslavl (Russia).

E-mail: anvikar56@yandex.ru



ПЕРЕВОЗКИНА Юлия Михайловна — кандидат психологических наук, заведующая кафедрой практической и специальной психологии, кандидат психологических наук, профессор кафедры практической и специальной психологии факультета психологии НГПУ, Новосибирск (Россия).

PEREVOZKINA Yuliya Mihaylovna — PhD in Psychology, Head of the Department of Practical and Special Psychology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: per@bk.ru



КОРЖОВА Елена Юрьевна — доктор психологических наук, профессор, заведующая кафедрой психологии человека РГПУ им. А. И. Герцена, Санкт-Петербург (Россия).

KORJOVA Elena Yuryevna — Doctor of Psychological Sciences, professor, Head of the Department of Human Psychology of the A. I. Herzen RSPU, Saint-Petersburg (Russia).

E-mail: elenakorjova@gmail.com



ВЕРЕВКИНА Анна Борисовна — аспирант кафедры психологии человека РГПУ им. А. И. Герцена, Санкт-Петербург (Россия).

VEREVKINA Anna Borisovna — a postgraduate student at the Department of Human Psychology of the A. I. Herzen RSPU, Saint-Petersburg (Russia).

E-mail: verasovna@gmail.com



КЛЕПИКОВА Наталья Михайловна — кандидат психологических наук, доцент кафедры социальной психологии и виктимологии НГПУ, Новосибирск (Россия).

KLEPIKOVA Natal'ya Mikhaylovna — PhD in Psychology, Associate Professor at the Department of Social Psychology and Victimology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: nataliaklepikova@yandex.ru



КОРМАЧЁВА Ирина Николаевна — аспирант кафедры общей психологии и истории психологии НГПУ, руководитель психологического центра «Ирис», Новосибирск (Россия).

KORMACHEVA Irina Nikolaevna — a post-graduate student at the Department of General Psychology and History of Psychology of the NSPU, Head of the Psychological Center “Iris”, Novosibirsk (Russia).

E-mail: irina@kormacheva.ru



ШЕЙНОВ Виктор Павлович — доктор социологических наук, профессор, академик Международной академии информационных технологий, профессор кафедры психологии и педагогического мастерства Республиканского института высшей школы БГУ, Минск (Республика Беларусь).

SHEINOV Viktor Pavlovich — Doctor of Sociological Sciences, full professor, Academician of the International Academy of Information Technologies, a professor at the Department of Psychology and Pedagogical Proficiency at the Institute of Higher Education under the Auspices of the BSU, Minsk (The Republic of Belarus).

E-mail: sheinov1@mail.ru



ШУЛЕКИНА Юлия Александровна — кандидат педагогических наук, доцент кафедры логопедии Института специального образования и комплексной реабилитации МГПУ, Москва (Россия).

SHULEKINA Yulia Alexandrovna — PhD in Pedagogics, docent at the Department of Logopedia at the Institute of Special Education and Complex Rehabilitation of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: Juliah@mgpu.ru



ПОНОМАРЕВА Елена Алексеевна — кандидат психологических наук, доцент, доцент кафедры педагогической, возрастной и социальной психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, Москва (Россия).

PONOMAREVA Elena Alexeevna — PhD in Psychology, docent, docent at the Department of Pedagogical, Developmental and Social Psychology at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations of the MCU, Moscow (Russia)

E-mail: PonomarevaEA@mgpu.ru



ПОНОМАРЕВА Диана Игоревна — кандидат психологических наук, доцент кафедры социологии, психологии и социального менеджмента МАИ НИУ, Москва (Россия)

PONOMAREVA Diana Igorevna — PhD in Psychology, docent at the Department of Sociology, Psychology and Social Management of the MAI (National Research University), Moscow (Russia).

E-mail: Di37tap1@mail.ru



ИВАНОВ Денис Васильевич — кандидат педагогических наук, доцент кафедры общей психологии и истории психологии НГПУ, Новосибирск (Россия).

IVANOV Denis Vasilievich — PhD (pedagogics), docent at the Department of General Psychology and History of Psychology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: ivanovdirkutsk@yandex.ru



РОМАНОВА Анна Петровна — доктор философских наук, профессор, директор Института исследований проблем Юга России и Прикаспия АГУ, Астрахань (Россия).

ROMANOVA Anna Petrovna — Doctor of Philosophy Sciences, professor, Director of the Institute of Southern Russia and Northern Caspian Region Issues Research of the ASU, Astrakhan (Russia).

E-mail: aromanova_mail@mail.ru



БИЧАРОВА Мария Михайловна — кандидат филологических наук, доцент кафедры гуманитарных дисциплин и английского языка КИМРТ — филиала ВГУВТ, Астрахань (Россия).

BICHAROVA Mariya Mikhaylovna — PhD (Philology), docent at the Department of the humanities and English language at the CIMRT, Astrakhan (Russia).

E-mail: valkirija@inbox.ru



ДРЯГАЛОВ Вячеслав Сергеевич — научный сотрудник лаборатории по исследованию социально-политической и культурной динамики региона Нижнего Поволжья и Прикаспия АГУ, Астрахань (Россия).

DRYAGALOV Vyacheslav Sergeevich — scientific member (researcher) at the Laboratory of Socio-Political and Cultural Dynamics Research of Nizhny Povolzhye and Caspian at the ASU, Astrakhan (Russia).

E-mail: helios82@yandex.ru



ДОБРИНА Ольга Александровна — кандидат социологических наук, доцент кафедры социальной психологии и виктимологии НГПУ, Новосибирск, Россия.

DOBRINA Olga Aleksandrovna — PhD in Sociology, associate professor at the Department of Social Psychology and Victimology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: dobrina-o@mail.ru



БАКШУТОВА Екатерина Валерьевна — кандидат психологических наук, доктор философских наук, доцент, заведующая кафедрой психологии и педагогики СГТУ, Самара (Россия).

BAKSHUTOVA Ekaterina Valeryevna — Doctor of Philosophy Sciences, PhD (Psychology), docent, Head of the Department of Psychology and Pedagogics of the SSPU, Samara (Russia).

E-mail: bakshutka@gmail.com



РУЛИНА Татьяна Константиновна — кандидат педагогических наук, доцент, доцент кафедры общей и социальной психологии факультета психологии и специального образования СГСПУ, Самара (Россия).

RULINA Tatyana Konstantinovna — PhD (Pedagogics), docent, Docent at the Department of General and Social Psychology of the Faculty of Special Education of the SSUSSE, Samara (Russia).

E-mail: tatrul@yandex.ru



МЕДИНЦЕВ Владислав Александрович — кандидат психологических наук, научный сотрудник лаборатории методологии и теории психологии Института психологии им. Г. С. Костюка НАПН Украины, Киев (Украина).

MÉDINTSEV Vladislav Aleksandrovich — PhD (Psychology), scientific member at the Laboratory of Methodology and Theory of Psychology of the G. S. Kostiuk Institute of Psychology at the NAPS of Ukraine, Kiev (Ukraine).

E-mail: vladislav-medintsev@yandex.ru